
 
Styrelsemöte Stockholms Hundungdom  
15 januari 2020  
 
Närvarande: 
Anna Höök 
Johanna Sandberg 
Caroline Lindstedt 
Meja Sillen Edmark 
Evelina Gölles 
Johanna Berglund (på telefon) 
 
  
§1. Mötets öppnande. 
Anna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val sekreterare  
Möter väljer Johanna Sandberg att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Caroline Lindstedt att justera dagens protokoll utöver ordförande och 
sekreterare. 
 
 
§3. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
 §4. Inkomna skrivelser.  
Vi fick inbjudan att delta på SBK instruktörsmöte 21/11. Anna och Caroline deltog. Det 
diskuterades om hur vi kan samarbeta med kurser mm. Mer info under kurser. 
 
Anna fick hem en handbok för kassörer. Anna lämnar den uppe på rummet. 
 
Inbjudan till Östra Svealands hundungdoms årsmöte den 28/3. 
 
 
§5. Utbildning.  
Agilityklubben anordnar en instruktörsutbildning i Agility steg ett, med start 12/10. Caroline 
har genomfört kursen och är examinerad agilityinstruktör.  
 
Studiefrämjandet anordnar en grundläggande kassörsutbildning för hela styrelsen att gå, 
26/11. Styrelsen beslutar att skicka alla styrelsemedlemmar som kan. Caroline och Johanna 
deltog på utbildningen. 
 
Johanna kollar efter en SBK-instruktörsutbildning. Johanna avvaktar med  
SBK-instruktörsutbildningen till hösten. 



Nose Work instruktörsutbildning - Distriktet anordnar en Nose Work-instruktörsutbildning 
under våren. Kostnaden är 10,000kr varav hälften fås tillbaka efter avslutad utbildning. 
Johanna S är anmäld. 
 
Uppsala Brukshundklubb anordnar en skrivarutbildning i rallylydnad. Styrelsen har besultat 
att skicka Johanna S på klubbens bekostnad. Kostnaden är 300kr. 
 
 
§6. Kurser.   
Anna planerar på nytt att hålla i temadag i NW, 1 tillfälle. Planerad 2/4. (Tema höjder) 
Johanna hjälper till som hjälpinstruktör. Anmälningsavgiften blir 150kr. Inbjudan är utskickad. 
 
Styrelsen planerar en “Trickträning”/”trickkurs”. Meja fixar inbjudan till nästa möte. Kvarstår. 
 
Evelina fick i uppdrag att planera en allmänlydnad- eller valpkurs. Kursen blev en helg 25-26 
april. Anmälningsavgiften blir 400kr. Inbjudan är utskickad. 
 
Johanna S har kontaktat Emilia Östlund för att bestämma datum för rallykurs i vår. Styrelsen 
kommer att erbjuda arvode på 1500;- plus reseersättning. Första datum är 1 April. 
Anmälningsavgiften blir 600kr. Minst 3st anmälda för att kursen ska bli av.  
 
Caroline har satt datum för agilitykursen. Första datum är 17 April. Anmälningsavgiften blir 
750kr. Inbjudan är utskickad. 
 
Lydnadskurs (fortsättning). Caroline ska kontakta och leta instruktör. Caroline har kontaktat 
Michelle Holmlund, men har inte fått svar ännu. Vi avvaktar tills nästa möte. 
 
5 sätt att aktivera nosen, en kurs i samarbete med Sosu BK. Anna har kontaktat Sosu BK 
och Ann Carlson har sagt att hon kan ställa upp som instruktör. Planeringen fortsätter. 
 
Vi diskuterar hur vi kan anordna kurser tillsammans med SoSu BK. Det har inte framgått om 
vi ska ordna kurser tillsammans eller åt dem, för vilkas medlemmar och likdanande. Vi ska ta 
upp detta igen med dem och därefter ta beslut. Anna kontaktar Mikaela Lönngren för 
Skarpnäck HU för förslag på samarbetsvillkor och därefter kontaktar hon Sosu om att boka 
in ett möte för detta. 
 
 
§7. Träning och Aktiviteter. 
SHU-träningar - Caroline har kontaktat Håkan och vi har nu fasta öppenträningar varannan 
torsdag bokade i kalendern. Start 30 januari. Vi har bestämt ansvarig för 5 tillfällen fram. 
 
Jullovsträningen 29/12 genomfördes och blev lyckad med 7st anmälda samt 3st från 
styrelsen. 
 
Julmyset den 21/12 blev väldigt lyckat med 8st anmälda samt 4st från styrelsen. 
 
Första hjälpen kurs - vad gör man i en sådan situation? Caroline kontaktar Uppsala 
Hundungdom om instruktör. Kvarstår. 
 
 



§8. Tävling.  
KM i alla sporter vid påsk. Planerna avskrivs och byts ut till inofficiell rallytävling istället. 
 
Till påsken planeras en inofficiell rallytävling kombinerat med KM, DM och kval till agria 
rallylydnad cup. Johanna B har huvudansvar. 
 
Officiella rallylydnadstävlingar planeras i höst. Planerade datum är 22-23 augusti. 
Exempelvis nybörjare/avancerad ena dagen och fortsättning/mästare den andra. Johanna B 
skickar in till SBK-distriktet. 
 
Caroline kontaktar Cornelia om att arrangera blåbärsklass i agility i sommar. Förslag läggs 
fram nästa styrelsemöte. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: 

- det finns 38 111 kr på kontot 
- byta bankkort till debitkort. Johanna B har kollat upp bytet. Styrelsen beslutar att byta 

till debit med tilläggskostnad på 325kr per år. 
 
Styrelsen ger Johanna B i uppdrag att fortsätta kolla efter ett tävlings tält. Kvarstår. 
 
Anna ska prata med Håkan om att göra tre nya nycklar. Anna har kontaktat Håkan och de 
ska beställa nya nycklar. Kvarstår. 
 
Anna har köpt in kontorsmaterial för 452kr. Johanna S och Anna har satt upp hyllorna i 
klubbrummet. 
 
Fika till dagens möte gick på 27,90kr. 
 
Pepparkakshus och dekoration till julmyset gick på 359,40kr. Fikat gick på 205kr. 
 
Johanna S och Johanna B får i uppdrag att köpa in rallylydnadsskyltar och hållare med en 
budget på 5000kr.  
 
Styrelsen bestämmer att lägga en beställning av 10st fleecepannband och 10st bomull på 
shopen. Johanna B ansvarar för beställning. 
 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Vi ska göra mer reklam för ekipagesidan på instagram/facebook, samt mer generell 
uppdatering på instagram med minst 2 bilder i veckan. Dela medlemmars träning på vår 
instagram. “Tränar du också för Stockholms Hundungdom, skicka en bild på DM”. Kvarstår. 
 
Informationsflik - anmälan till kurs information om anmälningsavgift. Meja ansvarar för detta. 
Det är gjort. 
 
Skriv in på hemsidan, swishnummer (om man vill skicka in anmälningsavgiften via swish). 
Meja ansvarar för detta. Det är gjort. 
  

 



§11. Årsmöte 2020. 
Datumet är satt till: 16/2, start 12:00. Inbjudan är utskickad. 
Aktivitet: tårtbakartävling. Anna ansvarar för inköp av detta. 
Mötesordförande Meta Lönnberg kunde inte. Anna ansvarar för att kontakta Sosu om 
mötesordförande. Kan inte inte dem, kontaktar vi Håkan. 

 
 
§12. Övriga frågor.  
Styrelsen diskuterar att göra en ny mall för inbjudan som är enklare att komma åt via google 
drive. Johanna har gjort en ny mall som finns på Driven. 
 
Styrelsen diskuterar att ta in alla agilityhinder (förutom någon tunnel och hinder) under 
vintern. Vi diskuterar även att köpa in ett nytt däck samt tunnlar. Några agilityhinder står 
fortfarande ute. 
 
Träningsrum på övervåningen i klubbstugan med matta. Johanna ansvarar för kontakt med 
mattor från Hundmässan. Anna kontaktar Håkan om det är möjligt att göra om detta rum till 
träningsrum. Planerna avskrivs då vi inte fick hem några mattor. 
 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa möte blir årsmötet den 16/2.  
 
 
§14. Mötets avslutande.  
Anna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
Ordförande                        Sekreterare                                Protokolljusterare                          
                                                                                
Anna Höök                             Johanna Sandberg                        Caroline Lindstedt 
 
 
 


